



基督教香港信義會啟信學校
2023-2024 小一入學申請表
ELCHK Lutheran School

校務處專用
School Use Only

2023-2024 Primary One Application Form for Admission

學生資料 Personal Particulars of Student

姓名 Name of Student	英文 English			近照 Recent Photo	
	中文 Chinese				
	英文別名 Other English Name		性別 Gender		
出生日期 Date of Birth	年 YY	MM 月	DD 日		年齡 Age
					出生地點 Place of Birth
證件類別 Document type	證件編號 Document No.		抵港日期 (如適用) Date of Arrival to HK (if applicable) YY 年 MM 月 DD 日		
原就讀幼稚園 / 學校 Kindergarten / School Attending					
本校就讀兄姊/畢業生姓名 Name of Siblings Studying/Graduates from this school				宗教 Religion	
姓名 Name _____		班別 Class _____			
住址 Address					

家長/監護人資料 Personal Particulars of Parents / Guardians

	姓名 Name	職業 Occupation	聯絡電話 Contact No.	電郵 Email
父親 Father				
母親 Mother				
監護人 Guardian				

入學申請須帶備文件 Documents required for admission

1. 學生香港出生證明書正本及副本/入境居留證明文件正本及副本；
Original and photocopy of applicant's Hong Kong Birth Certificate/Document permitting applicant to stay in Hong Kong
2. 繳交回郵信封 4 個 (請寫上回郵地址、學生姓名及貼上 \$2.0 或足夠郵資)；
Submit 3 stamped self-addressed envelopes with sufficient postage；
3. 學生 K2 上學期成績表正副本 / 學習概覽正副本 (如有)；
Original and photocopy of applicant's academic results and portfolio for the past two years (if any)；
4. 學生過去一年參加(a)興趣班、(b)課外活動、(c)獲獎資料 (a-c 項正副本) (如有)；
Original and photocopy of applicant's past two years' information of (a) interest classes attended, (b) extra-curricular activities attended and (c) awards granted (if any)；
5. 報名費用：港幣現金 300 元 (不設找贖)，不論取錄與否，所收費用均不予退回；
Application fee: HK\$300 (exact amount without change) and application fee is non-refundable；
6. 報名日期：即日至額滿即止。Application period: From today to all Primary One places filled.

備註：報讀本校明年小一的學生可同時申請教育局小一自行分配學位及統一派位。

Applicants of our school can also join the EDB Primary One Admission system in applying Primary 1 places.

地址 Address：元朗安信街 10 號 No.10 On Shun Street Yuen Long
電話號碼 Tel No.: 2479 1262

電郵 E-Mail：elchkles2015@elchkls.edu.hk
傳真 Fax No.：2470 2007

《個人(資料)私隱條例》

1. 申請人交來的個人文件夾或資料只作入學申請用途，此表格所提供之個人資料，在未得到家長的同意之前，校方不會向第三者披露或轉移收集所得的有關個人資料。所有不獲取錄之申請，其表格及交來的個人資料，將會被銷毀，不會退還予家長。

ALL the information submitted in the Application Form and the other attachments will only be used for admission purpose. Personal data collected will not be disclosed or transferred to third parties without the parent's consent. All unsuccessful applicants information provided and documents are non-returnable and will be disposed.

2. 根據個人資料(私隱)條例規定，申請人有權要求查閱、更正及更新其個人資料。如有查詢，請與本校聯絡。

In accordance with Personal Data (Privacy) Ordinance, applicants have the right to access, correct and update their own personal data. Please approach the school for any enquires.

聲明及簽署

Declaration and Signature

本人聲明上述填寫的資料全屬正確。如有更改，本人會知會學校。

I declare that all the information mentioned above is correct. If there is any change, I will inform the school immediately.

申請人簽署 Signature of applicant	申請人姓名(正楷) Name of applicant (in block letters)	申請日期 Date of application